
Referat frå styremøte i Skåbu bygdautval den 03.11.15 

Tilstede: Johnny, Hilde, Lars, Steinar og Heidi. 

Sak 34/15: Johnny fjernar ”Idepostkassa” på butikken. Den er lite brukt. Vi oppfordrar alle til å bruke 

facebooksida. Vi vil gjerne ha innspel av alle slag. 

 

Sak 35/15: Vi treng forslag på kandidatar til ”Tenk positivt” og/eller ”Skåbu ei penare bygd” – prisen. 

Heidi tek ansvar for å henge opp ein plakat. Ida Aasne legg ut på FB-sida. 

 

Sak 36/15: Spørsmål frå Reiselivsgruppa og Kulturminnegruppa om å bruke organisasjonsnummeret 

til bygdautvalet for etablering av bankkonto. Dei skal ha eigen kasserar, og føre eige rekneskap. Det 

er naturleg at kulturminnegrupa då blir ei undergruppe av bygdautvlet, og leverar årsmelding 

m/rekneskap på årsmøtet. 

 

Sak 37/15: Det er på tida å ta inn utemøblane. Dei bør inn i løpet av denne veka. Johnny tek ansvar 

for dette. 

 

Sak 38/15: Evt. Ingen saker. 


